
Betreft: Dringend tekort aan basisschoolplekken in Hoef en Haag 

Hoef en Haag, 4 september 2024 

Geachte heren en dames, 

Met grote bezorgdheid schrijf ik u deze brief over de schrijnende situatie rondom het 
basisonderwijs in Hoef en Haag. Het huidige tekort aan schoolplekken is niet alleen een 
probleem voor de kinderen van nu, maar vormt ook een bedreiging in de toekomst voor de 
leefbaarheid van ons dorp. 

Op dit moment ervaren we een acuut tekort aan schoolplekken. Kinderen uit Hoef en Haag 
worden noodgedwongen naar een tijdelijke locatie in Hagestein gebracht. Hoewel ik de 
inzet van de gemeente om een tijdelijke oplossing te bieden waardeer, rijst de vraag of deze 
locatie voldoet aan alle veiligheidseisen. De plaatsing van 58 kinderen in de voormalige 
gymzaal, lijkt niet getoetst te zijn op veiligheid, alleen het gebouw zelf is getoetst. 
Herhaaldelijke verzoek over rapporten hierover zijn door de gemeente genegeerd. Ook de 
richtlijn van minimale ruimte per leerling van de inspectie is een punt van discussie en lijkt 
niet te worden gehaald. De kinderen zitten letterlijk als sardientjes in blik. Is het een idee dit 
te gaan bekijken?  

Het probleem beperkt zich echter niet tot de korte termijn.  Uit statistieken van DUO blijkt 
dat er in 2030-2031 een verwachte toename is van het aantal leerlingen tot ongeveer 650 
leerlingen. Het huidige gebouw van het Avontuur op de Brink is maximaal voor 320 
kinderen. De geplande bouw van 1800 woningen wordt afgerond in 2026. Met het huidige 
aantal beschikbare schoolplekken is het duidelijk dat de gemeente, als verantwoordelijke, 
voor een enorme uitdaging staat. Het is mijns inziens van essentieel belang dat de 
gemeente hier proactief mee omgaat. Vooralsnog blijkt er weinig betrokkenheid om tot een 
structurele oplossing te komen. In 2019 zijn er al brieven verstuurd aan de toenmalige 
wethouder over de organisatie van de scholen in Hoef en Haag.  

De reeds genoemde cijfers gelden alleen voor basisschool het Avontuur. De meester Vos 
school in Hagestein laat soortgelijke groeicijfers zien. Gezamenlijk komen de scholen op 
ongeveer 1200 leerlingen in 2031 volgens DUO. Bij de nieuwbouw van de meester Vos, die 
minimaal nog 2 jaar op zich laat wat wachten, is een afwegingsmatrix gemaakt. Deze matrix 
bevat een rapport van Pronexus met een gezamenlijke piek van leerlingen voor de beide 
scholen van maximaal 850 leerlingen. Wat mij betreft is dit een schokkend verschil. 

Hoef en Haag is een levendig dorp met een groeiende bevolking. Het is van groot belang dat 
onze kinderen de mogelijkheid krijgen om in hun eigen dorp naar school te gaan. Een goede 
start op de basisschool is cruciaal voor hun toekomstige ontwikkeling. 



Ik roep u daarom op om dringend actie te ondernemen. Welke plannen heeft de gemeente 
om het tekort aan schoolplekken in Hoef en Haag op te lossen en de kwaliteit van het 
onderwijs te waarborgen? Het is van essentieel belang dat er snel een structurele oplossing 
komt, zodat alle kinderen in Hoef en Haag gegarandeerd een plek hebben op een goede 
basisschool. Hoef en Haag verdient toekomstperspectief en geen lappendeken van tijdelijke 
maatregelen en noodverbanden. 

Ik verzoek u om deze brief ter harte te nemen en met spoed te reageren. Mocht U vragen 
hebben dan ben ik graag bereid deze te beantwoorden. 

 

Hoogachtend, 

Renata Al - van Gool 


